

# **Referat af OSK-møde i OSK NA SoV, d. 14. september 2014.**

---

# Dagsorden

## Formalia:

- Sindsrobøn
- Præsentationsrunde og afbud
- Velkommen til nye
- Oplæsning af Koncepter og Traditioner
- Bemærkninger/godkendelse af beslutningslog fra sidste møde og dagens dagsorden

## Workshop:

**Ottende Tradition:** *"Narcotics Anonymous skal altid forblive ikke-professionelle, men servicecentre kan beskæftige særlig arbejdskraft"*

## Rapportering!

(emner der ønskes taget op i delingssessionen bedes I notere)

### Fra betroede tjenere:

- Kasserer (skrivelse om konsekvens af manglende kasser)
- Litteraturansvarlig
- Webansvarlig
- OSR/OSS-rapport fra RSK-mødet/budgetorientering

### Fra grupperne:

- Følger ugedagene

### Fra stående udvalg:

- H&I-udvalg
- Offentlig Information
- Unity-dag (Drejebog?)

## Præsentation af kandidater til ledige poster og service-CV

- Kasserer - ?
- Litteratur-ansvarlig - Brian stiller op
- H&I formand - Alice stiller op
- Suppleanter til diverse poster

## Delingssession:

- Emner opstået under rapportering fra grupperne
- Emner fra den øvrige rapportering

## Beslutningssessionen:

- Forslag fra delingssessionen
- Valg af betroede tjenere?

## Meddelelser:

Ting der skal med ud til grupperne

## Rundt om mødet

## Næste møde

## Formalia

### **Sindsrobøn:**

Afholdt

### **Præsentationsrunde og afbud:**

Tilstede: Michael (ordstyrer), Ulrik (GSR, Næver Alone) Martin (Web ansv./stand in GSR, Clean&frisindet), Erik (GSS, Næver Alone), Daniel (GSR, Side 19 nederst), Alice (kasserer), Alan (OSS), Mikkel (formand Unitydag), Jacob (formand OI), Lars (GSR, Lørdagsmiraklerne), Brian (litteratur ansv.), Martin (GSR, En ny start), Mogens (sekretær, stand in GSR, Frihedsgruppen)  
Afbud fra Jesper (OSR), Pernille (GSR, Frihedsgruppen)

### **Oplæsning af De Tolv Traditioner og De Tolv Koncepter for NA-service**

Blev oplæst!

### **Godkendelse af beslutningslog fra sidste møde og dagens dagorden**

HI rapport fjernes fra dagsordenen, eller godkendt

## Workshop

Om 8 Tradition afholdt, som altid en fornøjelse med livlig debat, svar indsendes af sekretær!

## Rapportering

### Fra de betroede tjenere i OSK NA SoV

#### **Kasserer:**

Fremlægger skrivelse omkring konsekvens af ingen kasserer i SoV, de er alvorlige, vedhæftes referatet.  
Bankbeholdning: 25014,00 (inkl. Unitydagsbeholdning), kontant: 3379,00.

#### **Litteraturansvarlig:**

Undskylder fraværet de sidste to møder, havde meldt afbud, sidste gang meget sent. Regnskab er udsendt, der mangler nogle opdateringer. Jyderup er kommet til at skylde et beløb pga. nogle misforståelser i kommunikation. I den forbindelse rejses spørgsmålet om vi skal levere litteratur til grupper og personer der ikke er en del af OSK/SoV - spørgsmålet tages op i "delings sessionen".

#### **Webansvarlig:**

Kun få opdateringer på vores hjemmeside, Carpe Diem i Ringsted er lukket.  
Den nye NA-danmark hjemmeside går i luften på tirsdag den 16. I den forbindelse er der udsendt en skrivelse omkring mødeliste på den nye side (vedhæftet referatet), skal grupper stå på listen kræver det svar til udvalget! Obs! Obs! Obs!

#### **Områdeservicerepræsentant (OSR/OSS):**

Referat fra RSK mødet i august er udsendt - kan ses i fuld længe på hjemmesiden! (og vedhæftet her!)  
Der blev afholdt selvransagelses workshop for at styrke sammenholdet og fremme arbejdet. God oplevelse, mandede ud i at der fremover bliver afholdt workshop på alle RSK møder. Et af målene der udsprang af workshoppen var ønsket om øget kendskab til traditionerne, derfor bliver det i første omgang "Traditions workshoppen" med håb om det breder sig (vi er jo allerede i gang i SoV). Et andet ønske der udsprang af

workshoppen var NA skal være mere kendt i offentligheden, muligheder i form af TV spots blev vendt, da vi ikke har et regionalt OI er det op til områdernes OI om det skal i gang!

Angående det nye service system kan der findes info i denne dropbox:

[https://www.dropbox.com/sh/9gspawxfzukcm3p/AACqzm\\_4NuHdDCbqfkePka5Ra](https://www.dropbox.com/sh/9gspawxfzukcm3p/AACqzm_4NuHdDCbqfkePka5Ra) -

det er fra et område der bruger det allerede og har samlet en masse erfaringer (på engelsk)

Den nye hjemmeside blev præsenteret!

I denne forbindelse var er en snak om kontoudtog skulle lægges op her for at økonomien er helt åben?

Det "ulovlige" overskud fra Vejledninger i Trinarbejde sendes til Fællesskabs udvikling gennem EDM!

Fremover (når lager er udsolgt) vil ViT koste 40 kr.

Budget, der skal op til godkendelse på næste RSK møde er udsendt, her startede allerede en debat, som vi afbrød og tager under delings sessionen!

### **Sekretær:**

Da der nu igen skrives referat opfordres grupperne til at få udfyldt GSR rapporterne hjemmefra (et stk. er vedhæftet referatet her) så de kan afleveres til sekretæren og komme med i referatet! Og vær venlig at skrive så det er til at læse - tak! ;o)

### **Fra grupperne**

#### **En ny start, mandag, Haslev**

Et lille dejligt møde, kører stadig med "flydende" struktur

(desværre er den skriftlige rapport bortkommet for sekretæren) ;o)

#### **Velkommen hjem, mandag, Næstved**

Ingen repræsentant!

#### **Fællesskabet, tirsdag, Vordingborg**

Ingen repræsentant!

#### **Den Nye Vej, tirsdag, Kalundborg**

Ingen repræsentant!

#### **Tirsdagsgruppen, Nykøbing Sj.**

Ingen repræsentant!

#### **Side Nitten Nederst, onsdag, Vordingborg**

Har modtaget ros for strukturen og emner. Det er en lille gruppe som sætter litteraturen i højsædet. Vi har en enkelt ny i gruppen denne måned

#### **Sydhavsøerne, onsdag, Nykøbing F**

Ingen repræsentant!

#### **Pejsemødet, onsdag, Roskilde**

Ingen repræsentant!

#### **De frie fugle, onsdag, Slagelse**

Ingen repræsentant!

#### **Clean og Frisindet, torsdag, Vordingborg**

Mødet går godt, god stemning. Har fået ny kasserer.

### **Næver Alone, fredag, Næstved**

Besluttet at mødet er godt og fungerer ????? (tror jeg der står). Har fået et navn! Overskuddet fra Vejledninger i Trinarbejde skal tilbage til WSO. Nykommer tekst efterlyses (er modtaget)

### **Vita Nova, fredag, Holbæk**

Ingen repræsentant!

### **Lørdagsmiraklerne, lørdag, Vordingborg**

Der er meget lav mødedeltagelse og kun to service folk. Mangler en mødeleder akut og GSR/GSS, men ellers et dejligt kærligt møde, som der vil gjort alt for det skal bestå fra de 2 service folk der er på nuværende tidspunkt. Opbakning efterlyses!

### **Lørdagsmødet, Ringsted**

Ingen repræsentant!

### **Frihedsgruppen, søndag, Nykøbing F**

Er glade for der er begyndt at komme lidt flere folk til mødet igen. Den ændrede struktur med oplæsning af Traditioner (Hvordan og Hvorfor) gik godt, så det fortsætter vi med.

### **De sultne, søndag, Roskilde**

Ingen repræsentant!

## **Fra stående udvalg**

### **Offentlig Information-udvalg**

Næste OI møde er den 21 september kl. 11, Åndehullet, Vordingborg. Helpline kører der var 9 opkald sidst vi havde vagten! Har den igen ????

### **Unitydags Udvalg**

Drejbog er påbegyndt, blev præsenteret. Tovholderne er blevet bedt om at beskrive hvad deres service poster indeholder og deres erfaringer. Må erkende at det er at foretrække at lave evaluering/drejbog hurtigt efter dagen inden det kommer på for lang afstand. Der arbejdes videre med drejbog!

## **Præsentation af kandidater til ledige poster og service-CV**

### **Kasserer**

Ingen kandidater havde meldt sig, men Mikkel annoncerede at han ville stille op næste gang, forudsat der kan gives dispensation for cleantime kriteriet. Den tidligere kasserer lovede at være med på sidelinjen indtil de 3 år er nået! Service CV udsendes og valget tages op næste gang!

### **Litteraturansvarlig**

Brian genopstiller - service CV er udsendt. Principielt skal der være mulighed for at få litteratur på alle møder, uanset hvor stor mængde det er, så der blev stillet spørgsmål til om vi kunne gøre noget for at hjælpe, så vi ikke igen endte med 2 måneder uden. Opfordrer Brian til at blive bedre til at bruge den tilbudte hjælp! Tak for indsatsen hidtil.

## HI - formand

Alice stiller op - service CV udsendt. Positive kommentarer hele vejen rundt!

## Delingssession

### Emner fra rapporter udvalg

Skal OSK levere litteratur til grupper og personer der ikke er en del af OSK/ikke har GSR? Skal de kunne komme og hente litteratur og forlade mødet? Der var både for og imod! Måske udelukker vi nogen hvis vi afskærer den mulighed, det kan jo være at nogen blev nysgerrige og blev hængende! På den anden side er det vigtigt at markere at for at være en officiel NA gruppe er man en del af service strukturen! Parallelt med denne er diskussion er snakken om disse grupper skal være på mødelisten. Fortsæt snakken ude i grupperne.

Budget RSK: Input til grupperne så der er et grundlag at træffe beslutning på. En levende og engageret debat gjorde forhåbentlig folk lidt klogere. Det budget der er udsendt ser ud som det gør fordi man vil tydeliggøre hvad konsekvensen af takstforhøjelserne kan være. Det er nok mere brugen af taksterne end det er selve taksterne der afstedkommer et voldsomt stort budget. Dog er der helt klart fejlbudgetteret når RD/RDS regner med to dage med overnatning til at lave workshop på konventer! Husk - det er grupperne der regerer!

## Beslutningssessionen

### Valg af betroede tjenere

Litteratur ansvarlig: Brian valgt

HI forkvinde: Alice valgt (den første kvindelige HI boss)

Tillykke med valget og tak for I vil tjene!

### Med ud til grupperne

Budget diskussion skal afholdes - skal besluttet på næste møde.

TV spot - er der nogen der sammen med det lokale OI kunne tænke sig at kigge på mulighederne og sætte gang i det, så vi kan blive kendte.

Skal kontoudtog lægges frit tilgængelig på hjemmesiden?

Lørdagsmiraklerne savner opbakning!

Carpe Diem, Ringsted, søndag er lukket.

Vær opmærksom på skrivelse angående ny hjemmeside/mødeliste

### Rundt om mødet

Et godt møde, vores nye ordstyrer gjorde det godt. Vi fik vendt nogle alvorlige emner, som altid i en god og kærlig ånd. Rart at være en del af. Tak for vi må tjene.

## Næste møde

Søndag den 12 oktober, klokken 10 præcis!